

敬啟者：

第十一屆晨興書院畢業典禮

謹定於 2023 年 11 月 9 日（星期四）下午 12 時 30 分於晨興書院宴會廳舉行第十一屆晨興書院畢業典禮。當日活動如下，敬希畢業生及家長屆時能撥冗光臨：

<u>時間</u>	<u>活動</u>	<u>場地</u>
上午12時00分	登記	晨興書院格林伯格樓地下
下午12時15分	集合	晨興書院子進基金課室 【格林伯格樓地下G01室】
下午12時30分	晨興書院畢業典禮	晨興書院宴會廳
下午1時15分	自助午餐	晨興書院宴會廳

我們熱切期待能在這個典禮上向各位畢業生送上祝賀，並跟你們的家人見面。請於 2023 年 9 月 29 日（星期五）前登入中文大學畢業典禮網頁 <https://cong.cuhk.edu.hk/> 登記，以便安排。如有任何查詢，請致電3943 5103或電郵至 morningside@cuhk.edu.hk 與書院辦公室職員聯絡。

此致

二零二三年畢業生

汪寧笙院長



謹啟

二零二三年九月一日

1 September 2023

Dear Graduates of Year 2023,

The 11th Morningside College Graduation Ceremony

The College Graduation Ceremony will be held on **9 November 2023 (Thursday) at 12:30 p.m.** at the Dining Hall, Morningside College, The Chinese University of Hong Kong. Programme of the day is as follows:

<u>Time</u>	<u>Activity</u>	<u>Venue</u>
12:00 p.m.	Registration	Ground Floor, Maurice R. Greenberg Building
12:15 p.m.	Assembly	Yuen Foundation Room (Room G01, Ground Floor, Maurice R. Greenberg Building)
12:30 p.m.	Morningside College Graduation Ceremony	Dining Hall
1:15 p.m.	Buffet Lunch	Dining Hall

We hope very much you and your parents will be able to attend the ceremony. I am very much looking forward to congratulating you and seeing them, too, on this most special family occasion. Please be sure to emphasize that this invitation is also very much meant for them.

Please visit <https://cong.cuhk.edu.hk/> for online registration by **29 September 2023 (Friday)**. Should you have any enquiries, please feel free to contact us at 3943 5103 or email to morningside@cuhk.edu.hk.

Yours sincerely



Nick Rawlins
Master